
Protokół Nr 27/20 
z posiedzenia Komisji 

w dniu 26 listopada 2020 roku 

W posiedzeniu udział wzięli: 

1. IRENEUSZ BALCER - Przewodniczący Komisji 

2. BARBARA BURY 

3. IWONA SIKORSKA 

4. JAROSŁAW TADYCH 

5. MAREK CHART 

6. AGNIESZKA SEYDAK 

z uczestnictwem: 

zgodnie z listą obecności 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów otworzył posiedzenie o godz. 14.16. 

i powitał zebranych, następnie przedstawił porządek obrad. 

1. Zaopiniowanie uchwały w sprawie ustalenia opłat na 2021 rok za usuwanie 

pojazdu z drogi i jego przechowanie na parkingu strzeżonym oraz wysokości 

kosztów w przypadku odstąpienia od wykonania dyspozycji usunięcia pojazdu. 

2. Zaopiniowanie uchwały w sprawie zmian w budżecie 2020 r. 

3. Sprawy wniesione. 

4. Zakończenie. 

Ad. 1. 

Roman Krzysztofek Dyrektor Wydziału Komunikacji i Dróg przedstawił projekt 

uchwały w sprawie ustalenia opłat na 2021 rok za usuwanie pojazdu z drogi i jego 

przechowanie na parkingu strzeżonym oraz wysokości kosztów w przypadku 

odstąpienia od wykonania dyspozycji usunięcia pojazdu. 

Przewodniczący Komisji zapytał, czy pojazdy są niskiej wartości? 
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Roman Krzysztofek Dyrektor Wydziału Komunikacji i Dróg pojazdy wycenione 

są po 300 zł. Trudna jest ściągnąć należności,egzekucja jest praktycznie niemożliwa. 

Radna I. Sikorska dopytała, czy pojazdy na parking kieruję policja. 

R. Krzysztofek Dyrektor Wydziału Komunikacji i Dróg przyznał, że pojazdy 

kierowane są przez policję, Inspekcja dozoru ruchu drogowego. Koszty usunięcia 

pojazdu są bardzo niskie, a kwoty postępowania wychodzą w granicach 20 tysięcy 

złotych. Osobiście uważa, że procedura powinna być zmieniona i powinna 

uwzględniać niską wartość auta i nie współmiernie wysokie koszty postępowania. 

Komisja jednogłośnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Ad.2. 

Małgorzata Masiłkin Skarbnik Powiatu przedstawiła projekt uchwały w sprawie 

zmian w budżecie 2020 r. 

Radni jednogłośnie zaopiniowali zmiany w budżecie. 

Ad. 3 

Spraw wniesionych nie było. 

Ad. 4. 

Prowadzący komisji zamknął posiedzenie Komisji o 15.02. 


